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REFERAT FAU-MØTE 
 
Møtedato: 
 

3.juni 
2025 

Tid: 17.30-18.50 Møtested: 
Havlimyra skole 

Referent:  
Monica Angell 
Sønsterudbråten 

 
Tilstede:  
8A, 8B, 8C, 8Dx2, 9A (vara), 9B x2, 9C, 9D x2, 10A, 10B, 10E (mangler 10C, 10D, 10F)  

Sak nr.: Innhold Ansva
rlig 

16 
-2024/ 2025 

Manglende hjelmbruk: 
Det er på tide å mobilisere til bedre hjelmbruk blant våre 
ungdommer, da det viser seg at det kun er et fåtall som bruker 
hjelm. Det har nettopp skjedd en ulykke med en elev på 8.trinn, 
som kunne ha gått riktig galt uten bruk av hjelm. Det er påbudt 
med hjelm for elsparkesyklister mellom 12 - 15 år. Havlimyra 
skole har tidligere i år hatt fokus på hvilke regler som gjelder for 
bruk av elsparkesykkel og hva konsekvenser av brudd på reglene 
kan føre til.  
Følgende kom opp i FAU: 
Vi trenger en solid holdningskampanje for ungdommene. Det er 
ikke lenge igjen av skoleåret, så det blir viktig at høstens FAU har 
et langsiktig fokus på hjelmbruk. Det er ønskelig at vi får inn 
Trygg Trafikk eller politiet som kan bidra med 
konsekvens-pedagogikk. Dette kan også være et alternativ til 
temakveld på høsten. Vi foreldre har hovedansvaret for å kreve at 
våre ungdommer bruker hjelm, og det er vi som kan gi 
konsekvenser. Mange av foreldrene hadde ikke hørt om ulykken 
på skoleveien, som også var omtalt i Fædrelandsvennen, og vi 
ønsker at rektor sender en påminnelse på Visma om oppfordring 
til bedre hjelmbruk, gjerne med referanse til hendelsen.  
Andre forslag som kom frem på møtet var muligheten til å alliere 
oss med flere ungdomsskoler for å få til en større 
holdningsendring.  
Det kan også være en mulighet at elever som har valgfag 
“Trafikk” kan engasjeres i et holdningsskapende arbeid, 
kartlegging av hjelmbruk på skoleveien, o.l. 

 

17- 
2022/2023 

Ny FAU-leder og representant for Samarbeidsutvalget til neste skoleår: 
 
Ingen meldte seg. Da må det inn ny FAU-leder på første møte til 
høsten, samt representant i SU.  
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Eventuelt 
 

 

 



 
 

a) Enighet om å kjøpe en liten oppmerksomhet til kontaktlærerne 
på 8. og 9.trinn før skoleåret avsluttes. 

 
 

b) Klassetur for 10.klasse: En av klassene dro på en foreldrestyrt 
tur fra torsdag - lørdag tidligere i høst. En 9.klasse  er allerede i 
gang med planlegging av klassetur neste skoleår. 
Det er enda fullt mulig å arrangere en klassetur selv om ikke 
skolen er arrangør. Det er viktig å huske at alle elevene i 
klassen får mulighet til å være med, og at det legges til rette 
økonomisk for at turen inkluderer alle. Foreldrene må da søke fri 
for sitt barn for det tidsrommet det gjelder dersom turen 
involverer skoletida.  
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Gjenglemt tøy: 
Hva skjer med gjenglemt tøy på Havlimyra? Blir det kastet eller gitt 
bort? 
Vi foreldre ønsker at det skal være lettere for oss å kunne finne tøy 
ungdommene har mistet, og vi ber om at gjenglemt tøy kan  legges 
fram, lettere tilgjengelig, i forbindelse med foreldremøter på skolen.  
Dersom tøyet bare blir kastet; er det noen elevene i valgfag “Innsats for 
andre” kan gjøre noe med?  
 
Vi håper saken kan tas opp igjen til høsten. 
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Deltakelse i 17.mai - toget:  
Vi mobiliserte sterkt til å få 8.klassingene til å stille i skoletoget, og 
opplevde å lykkes med dette! Flere deltok etterhvert som de hørte at 
andre elever skulle gå.  
Spørsmålet om avspasering kom opp igjen, med forslag om at 
avspasering kan legges til en av dagene i den siste skoleuka i juni. 
 
 En utfordring  med at mange lar være å gå i tog er at det blir 
vennefester privat i stedet, hvor mange ikke blir invitert. Det er et ønske 
om å ta opp igjen dette til høsten, hvordan vi kan få opp deltakelsen i 
skoletoget.  
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